

Referat fra bestyrelsesmøde "Prøvestenen"

Dato: 30. marts 2022

Sted: Fælles rummet, kælderens under nr. 66

Mødeleder: Helle Eiholm

Referent: Karen Bergenhagen

Deltagere: Helle Eiholm, Heidi Grubbe, Karen Bergenhagen, Christina Didrichsen, Heidi N. Schmidt, Rasmus Bonde-Holmgren,

Fraværende:

Punkter/Emner	Referat
<p>Punkt 1. Velkomst</p> <p>Punkt 2. Gennemgang af Referat fra sidste Bestyrelsesmøde 23. februar 2022</p> <p>Punkt 3 Orientering fra administrationen</p>	<p>Formanden Helle E. bød velkommen.</p> <p>Fællesarealer</p> <ul style="list-style-type: none">- Indkøb af nye bænke efter behov. (Rasmus sender link til bestyrelsen) <p>Vaskerier</p> <ul style="list-style-type: none">- Helle sørger for, at det sidste i vaskeriet (78-84) bliver malet. (Rasmus sørger for malingen) <p>Affaldshåndtering</p> <ul style="list-style-type: none">- Mærkater til vores molokker. Rasmus undersøger muligheder. Mærkaterne vil indeholde oplysninger om hvad der må og ikke må komme i de forskellige molokker. <p>Konto 115 og 116 (Alm. og Planlagt periodisk vedligehold) der er ikke sket noget uforudset.</p> <p>Der har ikke været nogle fraflytninger siden sidste møde.</p> <p>Status på forsikrings sag vedr. brud på vandrør. Skaden skulle nu være udbedret, håndværkerne mangler <i>kun</i> oprydning herefter. (Se desuden under pkt.6)</p> <p>Der vil blive oprettet en P-plads til El-kørestol. (i det gamle "scooter" skur) Det forventes, at Halsnæs kommune afholder udgifter der er forbundet hermed. Rasmus står for koordineringen.</p> <p>Pr. 1. april 2022 starter ny kvindelig servicemedarbejder.</p> <p>Rasmus følger op på, at der sker tydelig optegning af P-båse for enden af blok 62-64 og 70-72.</p> <p>Referat fra vores beboermøde 24. marts 2022 forventes snarligt at blive omdelt i beboernes postkasser. Afstemningsresultat 27 stemmer for 5 imod helhedsplanen.</p>

<p>Punkt 4 Forslag til Forretningsorden for bestyrelsen i afdeling 024-0</p> <p>Punkt 5 og 6 (Behandl. under et) Hvad er der gået galt i forbindelse med tømning af vores skrald/molokker og hvornår kan vi forvente, at grave arbejdet/rør arbejdet er afsluttet?</p> <p>Punkt 7 Hvorfor er der forskel på det materiale som bestyrelsen har fået udleveret og det materiale som organisationen har fået udleveret, i forbindelse med vores forestående renoveringsprojekt?</p> <p>Punkt 8 Koordinering omkring vores beboermøde 24. marts 2022, hvem gør hvad? Vil der igen blive indsat busser? Mv.</p> <p>Punkt 9 Eventuelt</p>	<p>Karen har udarbejdet et forslag. Gennemgang af forslaget udskudt til næste møde.</p> <p>Arbejdet skulle nu være afsluttet. Forsikrings sagen er gået meget træg. Vores administration har været uden indflydelse, idet det er forsikringsselskab. (Tryg) der har stået for at hyre håndværkere mv. De problemer der har været med vores affaldshåndtering indtil arbejdet, blev færdiggjort, bunder dels i den træge arbejdsgang i forbindelse med forsikrings sagen, samt kommunikationsbrist mellem forsikringsselskab/håndværkerne og administrationen. De ekstra udgifter der har været forbundet med ovennævnte, er sendt til forsikringsselskabet.</p> <p>Organisationen har det overordnede ansvar derfor er der forskel på mængden af materialer der udleveres til afdelingsbestyrelsen contra Organisationen.</p> <p>Punktet udgået, idet beboermødet er afholdt (24. marts 2022) inden dette bestyrelsesmøde.</p> <p>Vinduerne i vores opgange trænger gevaldigt til at blive pudset. Bestyrelsen har kontakt til en vinduespudser, der opfordres til at sende et prisoverslag for opgaven.</p> <p>Der bevilges det nødvendige papir og blækpatroner der bruges i forbindelse med bestyrelsens arbejde.</p>
<p>Næste møde(r)</p>	<p>25. april 2022 kl. 15.30 med Heidi N. Schmidt 27. april 2022 kl. 14.00 Bestyrelsen inkl. Rasmus B. H.</p>